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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Sikerült-e végre kitalálni, hogy mi lesz Csermajor sorsa?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy korábbi, K/7838 . számú írásbeli kérdésemre Ön azt a választ adta, hogy nem fogják

hagyni, hogy a csermajori tangazdaság az enyészeté legyen . Bár a szakképző iskolát

egybevonták más intézménnyel és középfokú oktatás már régóta nem zajlik Csermajorba n

(ami önmagában szégyen), de a tangazdaság megmaradt és az az Eszterháza Központho z

került, további hasznosításra .

A tervek megvoltak az ingatlan- és gyakorlati oktatás fejlesztésére, ám komoly változás a :mai

napig nem történt . Egész egyszerűen elképesztő, hogy hazánk egyetlen tejipari

szakközépiskoláját sikerült szinte teljesen eltüntetni . Hasonlóan vélekedik a helyzetről Böjte

Csaba erdélyi ferences rendi szerzetes, aki nemrégiben a Kapuvár melletti Csermajorban járt .

„Azt hittem, megszakad a szívem, amikor az elhagyott majort láttam . Akkora lehetőségek

vannak Csermajorban és nem értem, hogy Magyarország egyetlen tejipari szakközépiskoláj a

hogy mehetett tönkre . Egy agrárországban, ahol szükség van a szakemberekre, b űn hagyni ,

hogy tönkremenjen egy ilyen létesítmény . Azóta is gondolkodom, keresem a megoldást és



sajnálkozom, hogy Székelyföldt ől ilyen messze van." – fogalmazott a Kisalföldnek adot t

interjúban. A kérdés, hogy sikerül-e Böjte Csaba testvérnek az, ami a Körmánynak nem ?

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen érdemi változáso k

várhatóak Csermajor tekintetében? Tervezik-e életre hívni az egykori szakközépiskolát?

Milyen fejlesztések várhatóak a tangazdaság tekintetében? Amennyiben a Kormány

nem óhajt érdemi lépéseket tenni, miként fogja segíteni Böjte testvért küldetésében ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . február 6 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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